
Norsk Vind Energi 

Takk for samarbeidet i aret som gikk, vi ser frem ti l 

et videre godt samarbeid i 2016! 

Hilsen oss i Norsk Vind Energi AS 

if/dim or 



Julebrev til alle grunneiere i vinden 

A l d r i for i moderne t i d har sa mange snakket o m klimalosninger og behovet for mer 
fornybar energi. Avisene og media er fulle av art ikler og historier o m klimakrise og o m 

(~S at mer ren energi fra sol, vann og v i n d er v i k t i g del av 
\ « / losningen. 

Mange snakker o m det, men sammen er v i blant de fa 
som v i l og kan gjore noe med det! 

V i i Norsk V i n d Energi er u t r o l i g takknemlige for at v i g jennom 
mange ar har hatt mul igheten t i l a samarbeide med dere o m de 
mange vindparkene v i har planlagt de siste arene og som na er 
naermere en realisering. 

H0gjaeren v indpark har som kjent vaert i ful l produks jon mer 
enn 4 ar allerede og v i kan alle i felleskap glede oss over at den i 
t i l legg har fatt det gjeveste trofeet i bransjen; 
"Vindkrigarprisen" (ogsa kalt "Vindmollenes Oscar") for mest 
energieffektive produks jon i landet, - hele 3 ar pa rad! 

Sist uke kunne v i ogsa ferdigstille og sette i produksjon den neste v indparken, pa 
Royrmyra 0st for Varhaug, som t i l tross for at den k u n bestar av tre v indmol ler er b l i t t 

j g g a l a n d s nest storste v indpark i dr i f t . StromproduksjonerLfra Rjayrmyra er n o k t i l a 
dekke totalbehovet for samtlige 7000 el-biler som for t iden t r i l l e r r u n d t i fylket vart. 

V i v i l pa nyaret k o m m e ti lbake med naermere informasjon o m de ovrige vindparkene 
som Norsk V i n d Energi sammen med dere skal realisere i fylket vart de kommende 
arene. Dette gjelder spesielt v indparken i Egersund som er naar en realisering, 
fellesprosjektet r u n d t Titaniagruvene; Tellenes v indpark i Sokndal, Skinansfjellet i Ha 
k o m m u n e , Skorveheia v indpark i Flekkefjord k o m m u n e , Sveioprosjektet i Sveio, 
Sandnes v indpark og ovrige prosjekt som ligger klar t i l a ta de neste stegene m o t 
realisering. 

V i apnet brevet med a drafte k l imakrisen og v i l slutte med en hyggelig "vaermelding". 
V i er sa heldige a ha fatt landets mest kjente og gjeveste vaermelder; na ogsa 
doktor/Phd i Vindkraf t , Siri Kalvig med pa laget! Siri v i l vaere var nye 
samarbeidspartner, medeier og styremedlem. M e d henne, en styrket stab av 
nokkelpersoner og dere pa laget har v i de beste forutsetninger t i l a lykkes med a fange 
v inden og sette den i arbeid. 


